

SCMP/IFPHK Financial Planner Awards Dinner 2016
2016 香港財務策劃師學會/南華早報財務策劃師大獎 頒獎晚宴

圖片編號	圖片	標題
<p>IMG_099</p>		<p>The SCMP/IFPHK Financial Planner Awards 2016 ended on a high note at the prize presentation ceremony last Thursday (20 October). The Guest of Honour was James Lau, Under Secretary for Financial Services and the Treasury of the HKSAR Government</p> <p>(From Left) Industry Winner (Independent Financial Advisory) Hilda Cheung Hiu Yan, Hong Kong's Best Financial Planner of the Year 2016 and Industry Winner (Banking) Hsu Hung Yeuk, Chairman of IFPHK Paul Pong, James Lau, Editor-in-Chief of SCMP Tammy Tam, Industry Winner (Insurance) Tsui Chung Kai</p> <p>第十二屆「香港財務策劃師學會/南華早報財務策劃師大獎」頒獎典禮於上星期四（10月20日）圓滿結束。主禮嘉賓為財經事務及庫務局副局長劉怡翔</p> <p>(左起) 行業大獎（獨立理財顧問界別）得獎者張曉欣、「2016年香港傑出財務策劃師」以及行業大獎（銀行界別）得獎者許鴻躍、香港財務策劃師學會主席龐寶林、劉怡翔、南華早報首席總編輯譚衛兒、行業大獎（保險界別）得獎者徐仲佳</p>
<p>IMG_103</p>		<p>James Lau (right), Under Secretary for Financial Services and the Treasury, HKSAR Government, presents the prize to Hsu Hung Yeuk, Hong Kong's Best Financial Planner of the Year 2016 and Industry Winner (Banking)</p> <p>香港財經事務及庫務局副局長劉怡翔（右）頒發獎項予「2016年香港傑出財務策劃師」及行業大獎（銀行界別）得獎者許鴻躍</p>
<p>IMG_122</p>		<p>Chief Executive Officer of IFPHK Dennis Lau presents merit certificates to the First-round Winners</p> <p>香港財務策劃師學會行政總裁劉振輝頒發嘉許狀予第一階段得獎者</p>

IMG_144	 <p>SCMP / IFPHK Financial Planner Awards 2016</p> <p>BEST FINANCIAL PLANNER</p>	<p>Chairman of IFPHK Paul Pong presents merit certificate to the Second-round Winner</p> <p>香港財務策劃師學會主席龐寶林頒發嘉許狀予第二階段得獎者</p>
IMG_132	 <p>SCMP / IFPHK Financial Planner Awards 2016</p> <p>BEST FINANCIAL PLANNER</p>	<p>Editor-in-Chief of SCMP Tammy Tam presents merit certificate to the Best in Company Winner</p> <p>南華早報首席總編輯譚衛兒頒發嘉許狀予公司優秀財務策劃師得獎者</p>